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1.-2. Hoolekogu liikmete tutvustus. Laste ja töötajate ülevaade koguarv 

 

KUULATI:  

R. Raie lühiülevaade päevakorra punktidest. Hoolekogu liikmete tutvustus. R. Raie selgitas  

hoolekogu töö põhimõtteid ja eesmärke ning tõi välja selle organisatsiooni olulisust lasteaia töös. 

R. Raie tegi ülevaate rühmade hetkelisest koosseisust, laste üldarvust majas, pedagoogide ja 

tugipersonalide töökoormusest ning nende lisavajadusest õppehoones. R. Raie andis teada, et 

Õnneseene õppehoones on kokku kaheksa rühma, millest kolm on sobitusrühmad. T. Kajak 

selgitas hoolekogu liikmetele sobitusrühma tähendust ning millistel alusel määratakse rühm 

sobitusrühmaks. Samuti tutvustas T. Kajak pedagoogide erinevaid koosseise rühmades ning andis 

lühiülevaate nende ülesannetest ja töökohustustest.  R. Raie teavitab, et alates novembrist lisandub 

lasteaia tugispetsialistide meeskonda uus eripedagoog ning Särasilmade rühma magistrikraadiga 

õpetaja.  

 

KÜSITI:  

Mitu õpetajat õpib hetkel tasemeõppes? 

 

VASTATI: 

Õppejuht T. Kajak vastas, et Õnneseene õppehoones õpib hetkel kolm õpetajat alushariduse 

bakalaureuse õppes, üks alushariduse magistri õppes ning kolm assistenti täiendavad end 

lapsehoidja tase 5 koolitusel. R. Raie lisas, et kaheksa Elva Linna Lasteaia õpetajat alustasid 

sellest õppeaastast õpinguid mentorluskoolitusel. 

 

3. Lasteaia tegevuskava ja arengusuundade tutvustus 

 

KUULATI: 

T. Kajak tutvustas 2024/2025 õppeaasta tegevuskava. T. Kajak selgitas Õnneseene õppehoone 

õppeaasta teemat „Koos teeme homse paremaks“, ning tegi ülevaate teemaga seonduvatest 

eesmärkidest ja plaanidest. Samuti andis ülevaate õppehoones toimivatest töörühmadest ning 

nende töökorraldustest. T. Kajak rääkis HTMi ja KIKi poolt rahastatavatest projektidest ning 

digiõppevahenditest. Õppejuht tutvustas ka Vaikuseminutite programmi õpetajate vaimse tervise 

toetamiseks. R. Raie selgitas hetke olukorda IKT- vahendite uuendamisest ning tõi välja olulise 

punktina küberturvalisuse tagamise vajaduse. 

 

 

 



 

 

4. 2024/2025 lasteaia eelarve ja õppehoonete liikmete ettepanekud  

 

KUULATI: 

R. Raie tutvustas Elva Linna Lasteaia eelarve struktuuri uudses modulaarses pilvepõhises 

eelarverakenduses Veera. Andis ülevaate Elva Linna Lasteaia suurematest tulu ja kuluallikatest 

ning tõi välja Õnneseene õppehoones sel eelarveaastal tehtud töödest füüsilise keskkonna 

parendamiseks - osteti uued voodipesud/madratsid, käterätid, täiendati õuemänguasjade, 

rühmaruumide ja metoodilise kirjanduse inventari. Tehti hulgaliselt sanitaar ja hooldustöid, mille 

käigus sai värskenduse ka keldris asuv pesuladu ja pesuruum.  

 

KÜSITI:  

Kas lasteaed teab, kui suur on kohatasude võlgnevuse summa? 

 

VASTATI:  

Direktor R. Raie vastas, et pikaajaliste võlglaste võlgnevuste summa on ligi 10 000 eurot. Vald on 

sõlmimas inkassofirmaga lepingut, et võlgnikelt võlg tagasi saada. 

R. Raie andis ka ülevaate uuel õppeaastal toimunud muudatustest ruumide osas. Majja on loodud 

kaks uut teemapõhist ruumi – kunstipesa ja digipesa. Selleks vajalik inventar saadi nelja 

õppehoone vahelise koostöö tulemusel. Samuti andis R. Raie teada, et õppehoone hooldus- ja 

remonditöödega tegeleb Elva Varahaldus. 

 

5. Kodukorra muudatusettepanekud 

 

KUULATI: 

Hoolekogu liikme poolt tehti ettepanek paigaldada parkla poolsele aiale teavitussildid „Seiska 

mootor“. R. Raie andis teada, et sellised sildid on hetkel paigaldatud kõikidele parklast õuealale 

viivatele väravatele. 

Õpetajate esindaja K. Kuznetsov tegi ettepaneku lisada kodukorda punkt, millest johtuvalt 

lapsevanem/volitatud isik tuleks lapsele järele hiljemalt kell 17.45. Järele tulemise kellaja 

varajasemaks määramine sulgemiskellaajast, aitab lapsel ja vanemal rahulikult riietuda ja asju 

korrastada ning personalil töö lõpetamiseks vajalike toiminguid teha. 

 

OTSUSTATI:  

5.1 Kõik olid nõus ning ettepanek läheb arutlusele ja otsustamisele ühishoolekogusse. 



6. Õppehoonete hoolekogu esindajate valimine ühishoolekogusse 

 

OTSUSTATI: 

Hääletati: kõik olid poolt 

6.1 Esinaine: Kärolin Lill 

6.2 Aseesimees: Martin Vahtramäe 

6.3 Õppehoone esindajad ühishoolekogus: Paul-Matis Türnpuu, Martin Vahtramäe ja Kadri 

Kuznetsov. 

 

KUULATI: 

R. Raie andis teada, et ühishoolekogu koosolek toimub 5. novembril. Teavitati, et ühishoolekogu 

koosolekul ei saa osaleda Paul- Matis Türnpuu, teda asendab Vahur Limberg. Kinnituseks 

koostatakse nendevaheline volikiri. 

 

7. Õppehoone ettepanekud hoolekogu koostöövõimaluste osas lasteaiaga 

 

Sisulisi ettepanekuid ei tehtud. 

 

 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/    /allkirjastatud digitaalselt/ 
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